
Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno – Líšeň 

 
Datum konání:   24.6.2019 18.00 hod. 
Místo konání:   ÚMČ Brno - Líšeň 
Přítomen/přítomna: L.Axmannová, B.Kubinková, T.Hložánek, Z.Matyáš,M.Sadílek,  

J.Belcredi Knauer, Z.Stejskal, J.Talpa, J. Drbal 
Omluven/omluvena:  -  
Nepřítomen/nepřítomna: - 
Hosté:    ved.ORF ing.Stehlík, 1.místostarostka ing.Kremitovská 
 

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele 

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je 
usnášeníschopný. Otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání – nebylo 
připomínek. 

 
usnesení:  FV schvaluje následující program jednání: 

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele 
2) harmonogram přípravy návrhu rozpočtu MČ Brno – Líšeň na rok 2020 
3) rozpočtová opatření č. 07/2019 - 09/2019 
4) rozpočtová opatření č. 10/2019 - 12/2019 
5) rozpočtové opatření č. 13/2019  
6) rozpočtové opatření č. 14/2019  
7) žádost Rodinného centra Jasmínka z.s. o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu 

MČ Brno - Líšeň 
8) různé 

hlasováno:   9 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 

Volba ověřovatele – J.Drbal navrhl p. ing.J.Belcredi Knauera – ten souhlasí, nebyl další návrh 

usnesení:  FV volí ing. J. Belcredi Knauera za ověřovatele zápisu 
 
hlasováno:   8 pro, 0 proti, 1 zdržel se 
 

2) harmonogram přípravy návrhu rozpočtu MČ Brno – Líšeň na rok 2020 

Materiál stručně uvedl J. Drbal.  
  
usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň  
 
schválit Harmonogram přípravy návrhu rozpočtu MČ Brno – Líšeň na rok 2020 
uložit RMČ Brno – Líšeň zajistit provádění prací na přípravě návrhu rozpočtu MČ Brno – 
Líšeň na rok 2020 v souladu se schváleným harmonogramem  
 

hlasováno:   9 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 



3) rozpočtová opatření č. 07/2019 - 09/2019 

Materiál stručně uvedl J.Drbal a ved.ORF ing.Stehlík, proběhla krátká diskuze – J.Knauer – 
Líšeňské noviny – k navýšení nedošlo, T.Hložánek – potvrzuje, že zatím nedošlo k naplnění 
záměru, distribuce seniorské obálky bude případně zvažována jiným způsobem 
 
usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň  
  
vzít na vědomí 
- rozpočtové opatření č.07/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o 566 
tis. Kč dle přílohy 
- rozpočtové opatření č.08/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o 
9 880 097,60 Kč dle přílohy 
- rozpočtové opatření č.09/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o 
1.271 tis. Kč dle přílohy 
 
hlasováno:   9 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 

4) rozpočtová opatření č. 10/2019 - 12/2019 

Materiál stručně uvedl J.Drbal a ved.ORF ing.Stehlík, proběhla krátká diskuze – J.Drbal – 
dotaz k MŠ Trnkova – zodpovězeno 1.místostarostkou, doporučení úpravy textu důvodové 
zprávy ve věci SK Líšeň – dotace již byla schválena 
 
usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň  
  
vzít na vědomí 
- rozpočtové opatření č.10/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy o 3.125 tis.Kč,  
výdaje o 8.428 tis. Kč a financování o 5.303 tis.Kč dle přílohy 
- rozpočtové opatření č.11/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují  výdaje a financování o 
75 309 Kč dle přílohy 
- rozpočtové opatření č.12/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o 149 
tis. Kč dle přílohy 
 
hlasováno:   9 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 

5) rozpočtové opatření č. 13/2019  

Materiál stručně uvedl J.Drbal a ved.ORF ing.Stehlík, proběhla diskuze – J.Talpa – vykrytí 
z přebytku 2018 se týká běžných provozních finančních prostředků, Z.Stejskal – doporučuje 
řešit rozpočtová opatření nějakým společným rozpočtovým opatřením pro celkovou 
přehlednost vývoje resp.dopadů na rozpočet, J.Drbal navrhuje dané řešit zasláním upraveného 
R 2019 k 30.6.2019, kde se změny projeví – ing.Stehlík potvrzuje, že dané není problém a 
zašle, v další diskuzi náměty k zapracování dopadu na rozpočet v každém rozpočtovém 
opatření - ing.Stehlík vysvětlil a ukázal, že toto je v každém rozpočtovém opatření uvedeno. 
 
usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň  
  
schválit 
- rozpočtové opatření č.13/2019, kterým se v upraveném rozpočtu snižují příjmy o 8.182 tis.Kč, 
výdaje se zvyšuji o 193 tis. Kč a financování se zvyšuje o 8.375 tis. Kč dle přílohy 



- rozpočtové opatření č.08/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o  
 
hlasováno:   8 pro, 0 proti, 1 zdržel se 
 

6) rozpočtové opatření č. 14/2019  

Materiál stručně uvedl J.Drbal a ved.ORF ing.Stehlík, proběhla diskuze – J.Knauer – proč je 
nejdříve RO a teprve následně VŘ – ing.Kremitovská – na dané akce je znám rozpočet 
z projektu, tedy v návaznosti na to se hledají finanční prostředky na realizaci a rozpočtovým 
opatřením se garantuje výše finančního krytí, B.Kubínková – potvrzuje, že rozpočet 
z projektu je a pak se hledají finance, Z.Stejskal – důvod navýšení – ing.Kremitovská – větší 
rozsah akce, J.Talpa, B.Kubínková – připomínají potřebu investiční komise jako poradního 
orgánu RMČ se zastoupením odborníků, což by umožnilo skutečné posuzování , dané bylo 
předmětem i výstupu KV na konci minulého volebního období, J.Drbal – shrnuje, zda je tedy 
možné v daném případě obdržet informaci k PDS – ze kdy je zpracována, jaký je konkrétní 
rozsah akce – 1.místostarostka potvrzuje, že dodá 
 
usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň  
  
schválit 
- rozpočtové opatření č.14/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšuji výdaje a financování o 
9.000 tis. Kč dle přílohy 
 
hlasováno:   7 pro, 0 proti, 2 zdržel se 

 

7) žádost Rodinného centra Jasmínka z.s. o poskytnutí finanční dotace typu B 
z rozpočtu MČ Brno - Líšeň  

Materiál uvedl J.Drbal – proběhla živá diskuze, kde zazněly informace k provazbě na subjekt 
Stonožka a obdobné personální složení, dluh pí Frankové přes 100 tis.Kč, stejná činnost jako 
Stonožka apod. – 1.místostarostka objasnila dluh jmenované, že se týkal jejího IČO, toto 
zamlčela před dalšími členkami Stonožky, proto založena Jasmínka bez uvedené osoby, na 
dotaz k nájemní smlouvě potvrzuje, že ta již řádně existuje, Z.Stejskal – proč doporučila RMČ 
– 1.místostarostka – snaha o stejný přístup ke všem spolkům, další argumenty z diskuze – 
spolek vznikl až 3/2019 a hned žádá dotaci typu B 

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň  
 
souhlasit s poskytnutím finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno-Líšeň ve výši 
10 000,00 Kč žadateli Rodinné centrum Jasmínka z.s., IČ: 08031584, se sídlem 
Popelákova 2312/4, 628 00 Brno za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu: 
„Líšeňský rodinný festival“ 
schválit smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 
pověřit p.starostu podpisem smlouvy 
uložit ORF vypracovat rozpočtové opatření 
 
hlasováno:   0 pro, 0 proti, 9 zdržel se          usnesení nebylo přijato 
 
 



8) různé 
- J.Drbal – nutno se domluvit na termíny zasedání FV na další období 2019 – navrhuje obdobě 
vždy Po 18.00 před zasedáním ZMČ, jehož harmonogram je v návrhu znám a bude 
předmětem jednání ZMČ 27.6.2019 – v návaznosti na to konsenzuálně dohodnuté termíny – 
9.9.2019, 7.10.2019, 18.11.2019, 16.12.2019 

- následně diskuze k projednání návrhu R 2020 – zda samostatné zasedání, nebo začít dříve – 
v každém případě shoda věnovat danému dostatek pozornosti – zatím uzavřeno tak, že ihned 
po schválení návrhu R 2020 Radou MČ by návrh byl rozeslán členům FV, členové by mohli 
své připomínky sdílet elektronicky, operativní domluva na samotném způsobu projednání  

 

zapsal:  J. Drbal    ověřil: J. Belcredi Knauer 



Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno – Líšeň

Datum konání:


24.6.2019 18.00 hod.

Místo konání:


ÚMČ Brno - Líšeň


Přítomen/přítomna:
L.Axmannová, B.Kubinková, T.Hložánek, Z.Matyáš,M.Sadílek,  J.Belcredi Knauer, Z.Stejskal, J.Talpa, J. Drbal


Omluven/omluvena:

- 

Nepřítomen/nepřítomna:
-


Hosté:



ved.ORF ing.Stehlík, 1.místostarostka ing.Kremitovská

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. Otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání – nebylo připomínek.

usnesení:  FV schvaluje následující program jednání:


1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele

2) harmonogram přípravy návrhu rozpočtu MČ Brno – Líšeň na rok 2020

3) rozpočtová opatření č. 07/2019 - 09/2019

4) rozpočtová opatření č. 10/2019 - 12/2019

5) rozpočtové opatření č. 13/2019 

6) rozpočtové opatření č. 14/2019 

7) žádost Rodinného centra Jasmínka z.s. o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno - Líšeň

8) různé

hlasováno: 
 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se


Volba ověřovatele – J.Drbal navrhl p. ing.J.Belcredi Knauera – ten souhlasí, nebyl další návrh


usnesení:  FV volí ing. J. Belcredi Knauera za ověřovatele zápisu

hlasováno: 
 8 pro, 0 proti, 1 zdržel se


2) harmonogram přípravy návrhu rozpočtu MČ Brno – Líšeň na rok 2020

Materiál stručně uvedl J. Drbal. 

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň 

schválit Harmonogram přípravy návrhu rozpočtu MČ Brno – Líšeň na rok 2020


uložit RMČ Brno – Líšeň zajistit provádění prací na přípravě návrhu rozpočtu MČ Brno – Líšeň na rok 2020 v souladu se schváleným harmonogramem 

hlasováno: 
 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se


3) rozpočtová opatření č. 07/2019 - 09/2019

Materiál stručně uvedl J.Drbal a ved.ORF ing.Stehlík, proběhla krátká diskuze – J.Knauer – Líšeňské noviny – k navýšení nedošlo, T.Hložánek – potvrzuje, že zatím nedošlo k naplnění záměru, distribuce seniorské obálky bude případně zvažována jiným způsobem

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň 

vzít na vědomí

- rozpočtové opatření č.07/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o 566 tis. Kč dle přílohy

- rozpočtové opatření č.08/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o 9 880 097,60 Kč dle přílohy

- rozpočtové opatření č.09/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o 1.271 tis. Kč dle přílohy

hlasováno: 
 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se


4) rozpočtová opatření č. 10/2019 - 12/2019

Materiál stručně uvedl J.Drbal a ved.ORF ing.Stehlík, proběhla krátká diskuze – J.Drbal – dotaz k MŠ Trnkova – zodpovězeno 1.místostarostkou, doporučení úpravy textu důvodové zprávy ve věci SK Líšeň – dotace již byla schválena

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň 

vzít na vědomí

- rozpočtové opatření č.10/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy o 3.125 tis.Kč,  výdaje o 8.428 tis. Kč a financování o 5.303 tis.Kč dle přílohy

- rozpočtové opatření č.11/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují  výdaje a financování o 75 309 Kč dle přílohy

- rozpočtové opatření č.12/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o 149 tis. Kč dle přílohy

hlasováno: 
 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se


5) rozpočtové opatření č. 13/2019 

Materiál stručně uvedl J.Drbal a ved.ORF ing.Stehlík, proběhla diskuze – J.Talpa – vykrytí z přebytku 2018 se týká běžných provozních finančních prostředků, Z.Stejskal – doporučuje řešit rozpočtová opatření nějakým společným rozpočtovým opatřením pro celkovou přehlednost vývoje resp.dopadů na rozpočet, J.Drbal navrhuje dané řešit zasláním upraveného R 2019 k 30.6.2019, kde se změny projeví – ing.Stehlík potvrzuje, že dané není problém a zašle, v další diskuzi náměty k zapracování dopadu na rozpočet v každém rozpočtovém opatření - ing.Stehlík vysvětlil a ukázal, že toto je v každém rozpočtovém opatření uvedeno.

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň 

schválit

- rozpočtové opatření č.13/2019, kterým se v upraveném rozpočtu snižují příjmy o 8.182 tis.Kč, výdaje se zvyšuji o 193 tis. Kč a financování se zvyšuje o 8.375 tis. Kč dle přílohy

- rozpočtové opatření č.08/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o 

hlasováno: 
 8 pro, 0 proti, 1 zdržel se


6) rozpočtové opatření č. 14/2019 

Materiál stručně uvedl J.Drbal a ved.ORF ing.Stehlík, proběhla diskuze – J.Knauer – proč je nejdříve RO a teprve následně VŘ – ing.Kremitovská – na dané akce je znám rozpočet z projektu, tedy v návaznosti na to se hledají finanční prostředky na realizaci a rozpočtovým opatřením se garantuje výše finančního krytí, B.Kubínková – potvrzuje, že rozpočet z projektu je a pak se hledají finance, Z.Stejskal – důvod navýšení – ing.Kremitovská – větší rozsah akce, J.Talpa, B.Kubínková – připomínají potřebu investiční komise jako poradního orgánu RMČ se zastoupením odborníků, což by umožnilo skutečné posuzování , dané bylo předmětem i výstupu KV na konci minulého volebního období, J.Drbal – shrnuje, zda je tedy možné v daném případě obdržet informaci k PDS – ze kdy je zpracována, jaký je konkrétní rozsah akce – 1.místostarostka potvrzuje, že dodá

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň 

schválit

- rozpočtové opatření č.14/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšuji výdaje a financování o 9.000 tis. Kč dle přílohy

hlasováno: 
 7 pro, 0 proti, 2 zdržel se


7) žádost Rodinného centra Jasmínka z.s. o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno - Líšeň 

Materiál uvedl J.Drbal – proběhla živá diskuze, kde zazněly informace k provazbě na subjekt Stonožka a obdobné personální složení, dluh pí Frankové přes 100 tis.Kč, stejná činnost jako Stonožka apod. – 1.místostarostka objasnila dluh jmenované, že se týkal jejího IČO, toto zamlčela před dalšími členkami Stonožky, proto založena Jasmínka bez uvedené osoby, na dotaz k nájemní smlouvě potvrzuje, že ta již řádně existuje, Z.Stejskal – proč doporučila RMČ – 1.místostarostka – snaha o stejný přístup ke všem spolkům, další argumenty z diskuze – spolek vznikl až 3/2019 a hned žádá dotaci typu B

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň 

souhlasit s poskytnutím finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno-Líšeň ve výši 10 000,00 Kč žadateli Rodinné centrum Jasmínka z.s., IČ: 08031584, se sídlem Popelákova 2312/4, 628 00 Brno za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu: „Líšeňský rodinný festival“

schválit smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň


pověřit p.starostu podpisem smlouvy


uložit ORF vypracovat rozpočtové opatření

hlasováno: 
 0 pro, 0 proti, 9 zdržel se          usnesení nebylo přijato

8) různé


- J.Drbal – nutno se domluvit na termíny zasedání FV na další období 2019 – navrhuje obdobě vždy Po 18.00 před zasedáním ZMČ, jehož harmonogram je v návrhu znám a bude předmětem jednání ZMČ 27.6.2019 – v návaznosti na to konsenzuálně dohodnuté termíny – 9.9.2019, 7.10.2019, 18.11.2019, 16.12.2019

- následně diskuze k projednání návrhu R 2020 – zda samostatné zasedání, nebo začít dříve – v každém případě shoda věnovat danému dostatek pozornosti – zatím uzavřeno tak, že ihned po schválení návrhu R 2020 Radou MČ by návrh byl rozeslán členům FV, členové by mohli své připomínky sdílet elektronicky, operativní domluva na samotném způsobu projednání 

zapsal: 
J. Drbal



ověřil: J. Belcredi Knauer

